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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2024. április 16-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.25 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor képviselő (később érkezett], a Bizottság elnöke,Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán (később érkezett), a Bizottság képviselő tagjai,Bolyán András, Gerzson Sarolta, Kollátosz Fotisz, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián jegyzőMustó Géza Zoltán alpolgármesterRadványi Gábor alpolgármesterSomlyódy Csaba alpolgármesterWeeber Tibor alpolgármesterDr. Ács Viktória a Jegyzői Titkárság vezetőjeDr. Kappel Patrícia a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részérőlEhrenberger Krisztina a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjeKálmánná Szabó Judit a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési ésAkócs Zoltán Civilkapcsolati Osztály vezetője önkormányzati képviselő
Meghívottak:Győrffy László a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft.Kuróczi Pál ügyvezetőjea Kocsis Sándor Sportközpont igazgatója
Levezető elnök: Marksteinné Molnár Julianna (Az SZMSZ 76. § (4) bekezdésében foglalt 
rendelkezés alapján, az Elnök akadályoztatása okán az ülést a korelnök vezeti.)

Levezető elnök: Rendben van, akkor szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, és megkezdem akkor a bizottsági ülést. Egy pillanat be kell hívjam a - igen, mindjárt behívom a - programot. Ide tudnád adni nyomtatott formában? Mert talán könnyebb lesz. Megállapítom, hogy a Bizottság 9 tagjából 8 jelen van, határozatképes a Bizottság, és most megjött a bizottsági elnök is, mindjárt átadom akkor neki a szót.
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Köszönöm.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm én is.

KŐBÁNYA 
az élő város

1102 Budapest, Szent László tér 29. I Levélcím: 1475 Budapest, Pf. 35
Telefon:+361 4338 201 I Fax:+361 4338 221 I E-mail: hivatal@kobanya.hu I www.kobanya.hu



Elnök: Bocsánat, elnézést kérek a késésért, csak jeleztem, hogy fogok késni egy 10 percet, de ez egy fél óra lett, mert szakad az eső és beállt az egész város. Akkor a határozatképesség megvan, jegyzőkönyvvezető Zimoványiné Polák Krisztina, az ülésünk nyilvános. Szeretettel köszöntőm meghívott vendégeinket, és akkor a napirendi pontot a kiküldött meghívó szerint - hozzám kérés, kérdés, levétel, felvétel nem érkezett - fogadjuk el. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [59/2024.
(IV. 16.)]:1. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai és számviteli beszámolója (232. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester2. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolója (192. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

3. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervének jóváhagyása (222. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester4. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló (246. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző5. Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása (244. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarán mozgatható kosárlabdapalánk építése céljából az Összefogva áz Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása (198. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Horváth Márk önkormányzati képviselő7. A civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás (233. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester8. A kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás (218. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester9. A Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló (217. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester10. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2023. évi eredményességi támogatás elszámolása (216. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2J bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napírendi pont:11. A 2024. évi önkormányzati kitüntetések adományozása (234. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a napirendi pontját a Közművelődési Bizottságnak.

1. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2023. évi szakmai és számviteli beszámolója 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai és számviteli beszámolója, 232. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Szeretettel. Ja, kívánja kiegészíteni, csak nem működik (a mikrofon], akkor megadom a szót, parancsolj.
Weeber Tibor: Ugye, ha elolvastátok, akkor egy örömteli információ van benne, ugye 88 milliós adózott eredményt ért el a Körösi. Ugye nyilván elsősorban a termek bérbeadásából, de azért ez egy nagyon jelentős összeg, főleg az elmúlt időszakban, a két szűk esztendő, amit szintén egyébként nagyon jól, a helyzethez képest nagyon jól végigküzdött. Ez szerintem mindenképpen kiemelendő és üdvözlendő, ez jelzi azt, hogy odafigyelnek a gazdálkodásra. Egyébként más érdekes dolgok is vannak, de nem térnék most ki másra, csak ezt szeretném kiemelni és ez ügyben szeretném megdicsérni a Körösi vezetését, a kollegákat is, nyilván ebben az egész csapat benne van. Köszönjük szépen.
A Bizottság 9 fővel határozatképes, miután 9.30 órakor megérkezett az ülésre Papp Zoltán 
képviselő.

Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést, és akkor megadnám Győrffy Lászlónak a szót, parancsolj Laci.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Egy társaság életében mindig ugye ez a legfontosabb rész, amikor ugye elkészíti a beszámolóját, meg az üzleti tervét, egy kicsit ilyenkor vissza tudunk tekinteni az elmúlt időszakra, és valóban volt most egy két évünk, ami nem volt olyan sikeres, de a covid után már, meg az energiaválság után éreztük, hogy van egy fellendülés. Már tavaly is lehetett látni, hogy milyen igény van ezekre a kulturális eseményekre, közösségi megmozdulásokra. Ugye ezt tudtuk jól kihasználni és növelni a rendezvényeinknek a számát, illetve hát az is lényeges, hogy hogyan tudtuk a szabad kapacitásokat is kihasználni. Hiszen ugye a terembérletek azért az egy érdekes dolog, mert van egyszer egy olyan rész, amikor valóban különböző alkalmakra ki tudjuk adni a termeinket, de van sok olyan előadásunk, ami a mi előadásunk, de gazdaságosabb olyan formában megvalósítani, hogy az a, mit tudom én legyen ez egy színházi produkciói, vagy egy koncert, amikor terembérlet formájában valósul meg, de ugyanúgy ez a mi rendezvényünk, de sokkal több bevételt tudunk ezáltal generálni, mint hogyha ezt a rendezvényt mi megvennénk, és mi értékesítenénk a jegyeket. Legalábbis ezek voltak a tapasztalataink bizonyos területeken. Úgyhogy ennek mi is ugye örültünk. Ugye a Körösi - miért is szoktunk sokat beszélni arról, hogy azért - egy komplex intézmény, hiszen nemcsak a Szent László térre korlátozódik a működésünk, hanem azért ott van az Újhegyi Közösségi Ház ugye, a KOSZI, illetve a Helytörténeti Gyűjtemény, és akkor még a vidéki telephelyeink is megvannak. Sikeresek voltak az elmúlt évben a táborozásaink is, azok is jól működtek a kötelezően ellátandó 
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feladatok mellett. Ami a táborozást illeti, azért ott is voltak olyan területek, amiket tudtunk piaci viszonyok között is értékesíteni, megszervezni. Úgyhogy én is úgy értékelem, hogy egy eredményes évet zártunk, a beszámolóban szerintem - remélem -, hogy kitűnik, ugye elég vastag, próbáltuk mindenre kiterjedően elkészíteni az anyagot. A rendezvények számából lehet látni, hogy azért egy komoly munka folyt, nemcsak a mindennapi kicsi események, hanem a nagyobb rendezvények tekintetében is. Úgy éreztem, hogy méltóan tudtunk bekapcsolódni a Budapest 150 programsorozatba a Kőbánya 150-nel. Ennek ugye volt egy csúcsrendezvénye, amit nehezen tudunk most felülmúlni és nagyon gondolkodunk, hogy hogyan tudjuk ezt folytatni. Ez a HölgyFeszt volt, de már ugye vannak ötleteink, hogy hogyan lehet ezt is majd valahol más formában, másképpen megvalósítani, de itt is ugye az volt a lényeg - nem maga a rendezvény, ami jól sikerült, hanem - az a közösség, amelyik összefog ilyenkor. Tehát hogyan tudjuk ezeket a kulturális, vagy akár a lakókat, a kulturális egyesületeket, lakókat, iskolákat, egyéneket ugye bevonni egy ilyen programba, hogyan tudjuk generálni ezt, és ennek volt egy jó példája a HölgyFeszt, hogy ez egy igazi közösségi megmozdulás volt. Úgyhogy összességében a programokat is, és hát ügye itt szóba jött az eredményünk, ezeket figyelembe véve egy sikeres évet zárt a Körösi.
Elnök: Köszönjük szépen Igazgató úrnak a kiegészítést. Megadnám Somlyódy Csaba alpolgármester úrnak a szót, parancsolj Csaba.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Tisztelt Bizottság, ugye itt nagyon helyesen szakmai és számviteli beszámolóról van szó, és mindenütt el szoktam mondani, hogy bár forintban kifejezett folyamatoknak az összegzését tartjuk a kezünkben, e mögött emberi sorsok vannak, élőmunka van, történetek vannak, munka van és szakmai tevékenység van, és ez van forint végződésű dologra lefordítva, úgyhogy ez sokkal több, mint ami itt a papíron látszik, ami bekerül most elénk. Én szeretném ezt elmondani, hogy nemcsak azt vettem észre a Körösinél, hogy egyrészt ugye a rendezvények megvannak, szép számmal megvannak, a közönség megy rá, hanem azt is el kell mondani és meg kell állapítani, hogy - még talán kevésbé tűnik ki a forintra végződő számokból, hogy - minőségi változás is történt a dologban, és olyan jellegű programok kerültek a repertoárra és jelentek meg Kőbányán, ami előtte nem volt. Tehát, hogy minőségi fejlődésen is keresztül tudott menni a Művelődési Ház. Én remélem, hogy ez nemcsak a Művelődési Ház, hanem az itt lakóknak is a színvonal növekedését jelenti vagy igényét, igényességét erre a dologra. Hogy ez mind megvalósulhasson, ahhoz egyrészt kellett egy olyan vezetés, ami ezt lehetővé teszi, a másik rész olyan munkatársak, akikre lehetett támaszkodni. Én láttam a küzdelmet ebben a dologban, de én azt hiszem, hogy végül is sikerrel megfelelt az Intézmény ennek. A másik része pedig a háttér, hogy milyen háttér van. Hát van elmaradás rettentő sok. Ugye mindegyikünk tudja, hogy a Művelődési Háznak a műszaki állapota olyan amilyen, ennek a megújítása, felújítása, rendbetétele meghaladja az Önkormányzatunknak a teherviselő képességét. Ezt mondom úgy is, hogy vannak ikertestvérei a Művelődési Háznak, és sehol sem sikerült csak helyi szinten való összefogásban megvalósítani, mindenütt kellett a külső beavatkozás, állami szintű beavatkozás, hiszen itt milliárdos nagyságrendű dolgokról van szó. De emellett ugye nem nyugszik bele a vezetés ebbe a dologba, hogy ezt felismerte, hanem ahol tud megy előre, és azoknál az intézményeknél, például az uszodánál megtörtént 2023-ban egy felújítás, ami egy első lépcsőnek is tekinthető, hiszen itt a légtechnika és egyéb jellegű dolgok okán, ugye már itt az energiafelhasználás is jó irányba terelődött, másik rész pedig a használhatósága is az uszodának, hát minőségi változáson ment keresztül. Ugyanakkor a különböző táboroknak a fel-, és megújítása is elkezdődött, például ez teszi lehetővé azt a dolgot, hogy a nyugdíjasaink ugye le tudnak menni nyaralni. Én azt gondolom, hogy kevés kerület büszkélkedhet olyan Helytörténeti Múzeummal, mint ami Kőbányán van. Egyrészt köszönhető a kőbányaiak lokálpatriotizmusának, másik részt a Művelődési Ház dolgozóinak, akik hát olyan színes programokat is a kiállítás mellé tudnak havonta prezentálni, hogy teltházas előadások vannak. És lehetne folytatni a sort, ami talán így elsőre, első ránézésre nem tűnik ki itt a számoknak a sorából, de mind, mindez a teljesítmény ott van e mögött a számsor mögött, úgyhogy gratulálni szeretnék én is az Intézménynek.
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Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Tehát a számok mögött, le is van írva, tehát a vagyoni, pénzügyi helyzete stabil, tehát a feladatellátása a jövőben, és a fizetőképessége is biztosított, ahogy Alpolgármester úr is mondta. Itt a programok közül azért egyet kiemelnék, ahogy mondta Csaba alpolgármester úrként, hogy a Szakmafeszt, ami a programok között a tavalyi esztendő egyik - hát legalábbis számomra -, egyik meghatározója volt a rengeteg színes kulturális program között. Ez egy egyedülálló lehetőséget biztosított nemcsak kerületi szinten, hanem budapesti szinten is a munkavállalóknak, valamint az itt élőknek, akik munkát kerestek, úgyhogy úgy gondolom, hogy a kerületi cégekkel közösen összefogva ezt a jövőben is folytatni kell, én így gondolom ezt. A másik pedig a társaságnál - egy kérdésem lenne - az állománya, létszámállomány tekintetében, hogyha erről tudnál Laci pár szóban. Hogy megfelelő-e a létszámállomány, fluktuáció milyen, illetve a szakmai stáb hogyan áll föl? Köszönöm.
Győrffy László: A Szakmafesztre is reagálni kell egy dologban, hogy ez megint egy olyan példa, amikor össze tud fogni egy csomó, tehát hogy van egy igény, és hogyan tudjuk mi ezeket. Tehát hogy ez nemcsak ebben, hanem sok mindenben ez jellemezte, és ez szerintem Kőbányára amúgy is jellemző, hogy hogyan tud bizonyos jó ügyek mellé odaállni mindenki, és közösen megoldani ezeket a feladatokat, és ez így lesz sikeres, hogy mindenki ügye. És ez a Szakmafeszt, amiben izgultunk, hogy milyen lesz, mert tényleg nem csináltunk, egy valóban egy sikertörténet volt. Ami a létszámot illeti, azt gondolom elegendő. Tehát nem kell bővíteni, hanem hogyha, ha van egy projekt, ami miatt esetleg több embert igényel, akkor az elképzelhető, hogy magára arra a projektre, egy pályázatra bevonunk ideiglenesen másokat, de hogy a létszámot nem kell bővíteni, sőt, hogyha úgy adódik, akkor meg meglátjuk, de nem indokolt semmiféleképpen, hogy az állandó dolgozóknak a számát azt növeljük, hanem hogyha megnövekedett feladatok vannak, akkor azokat - mert ilyen van, akkor - bevonunk külső erőket egy meghatározott időre egy szerződéssel, de elegendően vagyunk.
Elnök: Megadom a szót Marksteinné Molnár Juliannának, parancsoljon.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm a szót. Kőbánya legsokoldalúbb intézményének is nevezhetném a Körösit. Azt gondolom, hogy átfogja a közösségi élet szervezését, különböző művészeti tevékenységeket, ha szabad így fogalmaznom talán a bölcsőtől a sírig, hiszen a Ringatótói kezdve a Nyugdíjas Klubig mindenféle programokat megtaláltunk itt a beszámolóban. Én az elismerésemet szeretném kifejezni elsősorban Győrffy Lacinak, az igazgatónak és a munkatársainak, mert azért azt gondolom, hogy egy jó vezető minden pozícióra a megfelelő, és jól képzett munkatársakat találja meg és azt gondolom, hogy ez a Körösiben megvan. Úgyhogy köszönöm a munkátokat.
Elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsolj Gábor.
Radványi Gábor: Köszönöm. Az előttem szólók nem fukarkodtak a dicséretekkel, én ezt csak megerősíteni tudom, viszont rákérdeznék egy dologra, ami nem feltétlen a Körösinek a hibája, sokkal inkább csak információt szeretnék kérni. Három évvel ezelőtt kb. a Törekvés táncosairól komoly költségvetési sorok voltak, átalakulás, új otthon, befogadás, én ebben a beszámolóban - lehet, hogy rosszul néztem, de - nem találtam a Törekvésre semmiféle, a táncosaira utalást, hogy hogy alakult az ő sorsuk itt a 2023-as évben? Hogyha Igazgató úr erről tájékoztatná a Bizottságot.
Győrffy László: Nem véletlenül nincsen a beszámolóban sok szó a Törekvésről, mert gyakorlatilag mondhatjuk, hogy megszűnt. Tehát hogy az az érték, amit mi szerettünk volna áthozni, az nem tudjuk, hogy miért, de nem jött át. Ugye mi nyitottak voltunk erre, és ugye a legnagyobb energiát mi éppen a néptáncnak a megőrzésére fordítottuk, és ez tűnt el.
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Gyakorlatilag van egy hagyományőrző csoportjuk, tehát az idősebb korosztály, akik rendszeresen még összejárnak, de a gyereknéptánc-oktatás az teljesen megszűnt, nincsenek jelen. Van egy nyugdíjas klubjuk, akik betagozódtak a kőbányai csoportokhoz, tehát azok működnek. De sajnos, amit mi nagyon sajnálunk, és a hétvégén volt éppen a Kiben van az X vetélkedő, ahol mindig színvonalas előadásokkal jelentkezett a Törekvés Néptáncegyüttes, nem tudtak kiállítani csoportot, nincsenek meg a tanárok, teljesen eltűnt. Nem tudjuk ennek az okát. Láttunk problémákat ugye, amikor ez az átvétel megtörtént, hogy ott azért voltak furcsa dolgok a működést illetően, egyszerűen kész, nem nagyon, nem is nagyon találkozunk velük. Fenntartunk nekik egy irodát még ugye a szerződésünk értelmében, de kulturális tevékenységet sajnos nem folytatnak, és ez nekünk egy nagy-nagy bánatunk. Nyitottak voltunk rá erre a dologra, de ezért nem szerepel a beszámolóban Törekvés.
Elnök: Köszönjük szépen Igazgató úrnak a kiegészítést. Kérdezem, hogy van-e további kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai és számviteli beszámolójáról szóló 232. számú előterjesztést támogatja [60/2024. (IV. 16.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az egyes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolója 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a második napirendi pontot, amely a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolója, 192. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról szóló 192. számú előterjesztést támogatja [61/2024. (IV. 16.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a felügyelőbizottság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2024. évi üzleti tervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: És megnyitom a harmadikat, amely a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervének jóváhagyása, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. Úgy látom kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervének jóváhagyásáról szóló 222. számú előterjesztést támogatja [62/2024. (IV. 16.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést, a hármas napirendi pontot lezárom. Most jön egy ügyrendi, szeretnék egy módosító javaslatot tenni. Köszönöm szépen Igazgató úrnak a részvételt, csütörtökön még a Képviselő-testület döntést hoz.
Elnök ügyrendi javaslata: Kilences napirendi pont a Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló, 217. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretném, hogyha a Bizottság - jelenlétünkben itt van Kuróczi Pál -, ha ezzel a napirendi ponttal folytatnánk, mivel a Körösinek a beszámolója megtörtént, akkor most a Kocsis Sándor Sportközpontnak a beszámolóját is tárgyaljuk. Úgyhogy kérem, hogy a sorrendmódosításról akkor döntsön a Bizottság. A szavazást indítom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal sorrendmódosításról dönt, amely alapján a meghívóban a 
tervezett 3. napirendi pont után tárgyalja a 9. napirendi pontot. [63/2024. (IV. 16.)]

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a sorrendmódosítást elfogadta.
4. napirendi pont:

A Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Köszönöm szépen, és akkor megnyitnám a (meghívó szerinti) kilences napirendi pontot, a Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló, 217. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretettel köszöntőm Kuróczi Palit, kérdezem, hogy kívánja-e kiegészíteni?
Kuróczi Pál: Pár mondatban, ha lehetséges. Köszönöm szépen. Sok szeretettel üdvözlök mindenkit, megpróbálok rövid és tömör lenni itt a beszámolóval kapcsolatban. Nagyon nehéz így a 2023-as évről egy kicsit beszélni, mert már így a 2024-es év bűvöletében élünk, főleg így tavasszal, hogy beindultak a rendezvények, és már hétvégén is egy kiváló rendezvényt tudtunk prezentálni Kőbányának, de azért megpróbálom nyilván összeszedni a gondolataimat. A 2023-as évvel kapcsolatban is abszolút a rendezvényekkel kapcsolatban szeretném kezdeni. Úgy gondolom, hogy - az intézményi igazgatás 2015-től kezdve - mindenki tisztában van vele, hogy milyen sporttevékenységeket és milyen üzemeltetési tevékenységeket folytattunk a Kocsis Sándor Sportközpontban. Az egyik fő profilunk nyilván a rendezvényszervezés, és ezzel kapcsolatban szeretném kiemelni a Mozdulj Kőbánya! programsorozatot a 2023-as évben. Sikerült végre a vezetésem alatt egy egész évben az összes programot megrendezni a Mozdulj Kőbánya! programsorozat keretén belül, tehát se vírus, se energia, semmi nem zavart közbe, és az összes tervezett rendezvényt le tudtuk bonyolítani. Az események között természetesen az iskolai diáksportra is nagy hangsúlyt fektettünk vagy az óvodás sportnapokra, sportismereti tábor, senior sport, tehát minden korosztályt próbálunk felölelni a Kocsis Sándor Sportközpontban abszolút mértékben, és akkor rá is térnék a Mozdulj Kőbánya 2023-as programjára. Egy olyan ötlettel rukkoltam elő, hogy a Mozdulj Kőbánya! programsorozat gyerekcipőben jár, mert nem sokan tudnak róla, és egymagában nem állja meg a helyét, és próbáltunk egy kicsit így piócaként, hogy így mondjam rácsatlakozni olyan eseményekre, ami 
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komoly társadalmakat, illetve itt Kőbányán nagy létszámot mozgat meg. És itt szeretném megköszönni a Körösi vezetőségének, illetve a Körösi Csorna Sándor Művelődési Központnak, hogy például a Halmajális nevezetű rendezvényükre rá tudtunk csatlakozni, illetve a Kőbányai Rendvédelmi Napokon is egy programot prezentáltunk. Azt kell, hogy mondjam, hogy ez a döntés teljes mértékben bejött, mert például a Halmajálissal kapcsolatban 2023-ban kitelepültünk, ott a Kőbánya feliratnál kaptunk egy nagyon jó kis helyszínt magunknak, és ott egy akadálypályát készítettünk, és így a sportkultúra meg a gasztronómia is úgy gondolom megfértek egymás mellett ezen a napon. És hát olyan sikere volt ennek az akadálypályának, hogy nekem délben még vissza kellett mennem a Bihari János Kulturális Központba még kétszáz Mozdulj kőbányás regisztrálólapot kinyomtatni, tehát tényleg nagyon jó helyszínen voltunk és egyből, aki megérkezett, egyből jöttek oda hozzánk. És tényleg idén is készülünk természetesen a május 1-jére, és ezek nagyon bejöttek, mert így az embereknél próbáltuk elmélyíteni ezt a Mozdulj Kőbánya! programsorozatot. Ugyanígy volt a Rendvédelmi Napokon is, tehát ez a két olyan program volt, amit szerettem volna. Amikor személyesen részt vettem rajta, láttam, hogy milyen jó sokan vannak, és hogy ez a Mozdulj Kőbányának ez is milyen jót tenne, és ez tényleg teljes mértékben bejött. Ahogy a sportolói gálán is elmondtuk - amit a Körösiben tartottuk szintén, ahol Az év sportolója díj átadása volt, meg a Mozdulj Kőbánya! díjazása is -, ennyien még nem adták le a Mozdulj Kőbánya! programfüzetet. Nyilván a regisztráltak száma az mindig több, mint akik leadják - mi azért próbáljuk mindenféle felületen hirdetni és elmondani az embereknek, hogy adják le ezeket a füzeteket, mert nagyon komoly nyereményeket lehet nyerni -, de ennyien még fizikailag a füzetet nem adták le, amiből Polgármester úrék tudták sorsolni a nagyértékű nyereményeket. Úgyhogy azt kell, hogy mondjam, hogy ez a döntés, hogy ezekre a rendezvényekre, ahol több embert mozdítunk meg és mi is rácsatlakozunk - aztán reméljük, hogy pár év múlva meg majd már mi húzzuk a többi rendezvényt a Mozdulj Kőbányával, majd kiderül, de nyilván most ezt így szerettük volna -, én úgy gondolom, hogy ez abszolút bejött, és ez teljes mértékben sikerült. És nagyon színes volt én úgy gondolom a 2023-as Mozdulj Kőbánya! program, tehát jeges-naptól kezdve futónapokon keresztül, a Halmajális, Kihívás napja, az Újhegyi Strand nyitóbuli is nagyon jól sikerült, a Senior Tízkarikás Játékoknak hatalmas sikere van több éven keresztül, tehát mindig öröm nézni, hogy jönnek a szépkorúak és nagyon komoly versenyeket vívnak a Kocsis Sándor Sportközpontban. A 2024-es Mozdulj Kőbánya! programsorozatot már egy kicsit, azt is egy innovációs szinten szerettük volna megújítani, sikerült is. Már azért volt például egy program 2023-ban - csak így ránézek gyorsan -, ez a Családi Sportos Kőbányai Túra, ez tényleg nem jött be, tehát van olyan, ami nem működik, ezt ki is vettük a programból, úgyhogy a 2024-es évben már nem is szerepel. Itt láthatóak a képek, tényleg próbáltunk minél szélesebb körben megmozdítani embereket. És tényleg, pont hétvégén is mondtam Polgármester úrnak, hogy földön és vízen már nagyon jók vagyunk, úgyhogy valami levegős programot is ki kell találnunk, hogy földön, vízen, levegőben is megálljuk a helyünket, de tényleg azt kell, hogy mondjam, hogy egyre többen vannak a rendezvényeinken, és egyre nagyobb az érdeklődés. És amit szintén kiemeltem, múlt héten csütörtökön voltunk a kőbányai sportegyesületek gyűlésen, hogy az az összefogás, ami jellemzi Kőbányát, tehát én, mint Kocsis Sándor Sportközpont bármelyik sportegyesülethez fordulhatok, de ez vice versa igaz, ők is számíthatnak ránk, mi is az egyesületekre. És itt ez az összefogás ereje, és ez az összefogás, amit itt Kőbányán tudunk prezentálni, ez úgy gondolom, hogy példaértékű a Sportközpont tekintetében is. Tehát ez a Mikulás úszónap is nagyon jól sikerült az uszodában, megjelent a Mikulás és cukorágyúval lövöldözött. Amit még kiemelnék és ez egy, szerintem ez egy tök jó program volt a Mikulás úszónapon, hogy senki nem ismeri, én úgy szoktam hívni az uszodában, hogy azt alvilágot, merthogy a gépészteret azt senki nem látja, az lent van a föld alatt és azt nem tudja. És akkor meghirdettünk egy ilyen programot, hogy a családok jöhettek, és itt a bal alsó sarokban látszik is az anyuka is, meg a kisgyermeken is, egy ilyen munkavédelmi sisak társaságában le tudtak menni az uszoda gépészterébe, meg tudták nézni, hogy azért, hogy működik egy uszoda. Tehát ez nem mindennapi, és többen voltak, és nagyon élvezték, és nagyon szerették. Az iskolai diáksportot azt én minden évben szeretném kiemelni, ezt a 2023-as évben is szeretném megtenni. Tavaly is elmondtam, idén is szeretném elmondani, hogy itt Dél-Pesten azért elég nagy rálátásom van az iskola- és diáksportra, Lőrincen élek, Kispesten nőttem föl, 
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Erzsébeten is laktam. A kisfiam Kispestre jár iskolába, hát én szülőként kapok egy e-mailt, hogy kedves szülő, ha szeretné, hogy a gyermeke részt vegyen diáksporton, akkor itt és itt, és amott tudja regisztrálni. Itt Kőbányán azért azt kell, hogy mondjam, hogy az a testnevelő tanári összefogás, amit - én előtte is már amikor testnevelő tanárként dolgoztam láttam, de most így sportvezetőként - látok, azt hiszem, hogy abszolút egy nagyon nagy kuriózum itt Budapesten, mert tényleg a testnevelőknek és az intézményvezetőknek köszönhetően azt kell, hogy mondjam, hogy nagyon jól működik ez a diáksport szekció is, és nagyon színvonalas eseményeket is tudunk. És itt az Önkormányzatnak is szeretném megköszönni ugye az eredményességi támogatást, amit prezentálnak az iskolák, illetve a DS-ék felé. Ugye középiskolás szinten is folynak a diáksportok, de a leglelkesebbek az általános iskolások. A diáksport tábort is lebonyolítottuk Balatonlellén, én úgy gondolom, hogy oda, ha nem is a 2024-es, a 2025-ös év során mindenféleképpen kell egy vérfrissítés, mert most már ugye közeleg a nyár, kopogtat és már elkezdték szervezni, de 2025-ben úgy gondolom, hogy ezt is ugyanúgy, mint a sportismereti tábort, ezt is újra kell gondolnunk. A kőbányai óvodás sportnapokkal kapcsolatban azt is, arról is csak szuperlatívuszokban tudok beszélni. Nem azért, mert mi szervezzük, hanem azért, mert öröm nézni, hogy ezek a csemeték azokban a sportokban, amikben megmérettetnek, milyen elánnal és milyen szeretettel jönnek és vesznek részt. Itt is szeretném kiemelni nemcsak az óvodavezetőket, hanem a felkészítő óvodapedagógusokat, akiknek nem feltétlenül ez a profiljuk, hogy sportolásra neveljék a gyerekeket, de mégis olyan lelkesedéssel jönnek ki. És én ezt szoktam mondani, hogy ezt én budapesti szintűvé tenném ezt a rendezvényt, mert gyermekem Kispestre járt, és egy nyuszifutás volt neki a négy év alatt. Tehát mi azért itt egy ilyen, én azt szoktam mondani, hogy egy óvodai grand prixet csinálunk ezzel az öt versenyszámmal, és az óvodások nagyon élvezik, és a Sportközpont munkatársainak az egyik kedvenc rendezvénye ez az óvodai sportnapok. Nagyon sok óvodát mozgattunk meg, majdnem minden óvoda, sőt minden óvoda valamennyi sportversenyen részt vett. Külön fogjuk díjazni azokat, akik pedig mind az öt sporteseményen részt vettek. Itt is azért egy összefogásról mindenféleképpen beszélhetünk, mert a Darazsaktól kezdve a KISE-n át a Ferencváros labdarúgói, mindenki segíti a munkánkat szervezésben és humánerőforrásban is. A sportismereti tábort a 2023-as évben megújítottuk, abszolút ráfért ez a megújítás, 22 fővel terveztünk, 18-18 csemete jött a két hétre. Nagyon jól érezték magukat, de mi is nagyon jól éreztük magunkat egyébként a sportismereti táborban. Különböző program volt, mindennap két sportot próbálhattak ki a gyerekek, és tényleg nagyon jó hangulat volt, főleg a végén. Csináltunk egy ilyen ki mit tud-ot a gyerekeknek, amit élőben a Facebookon közvetítettünk, és a szülők is nagyon meg voltak elégedve. Mindenki kapott egy elismerő oklevelet és egy kis ajándékcsomagot is a sportismereti tábor végén, erről láthatunk pár fényképet. A kiemelt rendezvényeink között ugye a kőbányai Streetball Fesztivál, amit idén, 2024-ben a 30. alkalommal fogjuk megrendezni Kőbányán, de 2023-ban is nagy sikere volt. A képeken is lehet látni, hogy itt is nagyon vegyes volt a korosztály, és mindenki nagyon jól érezte magát. Ami szintén egy nagyon jó rendezvény, amit mi találtunk ki, ez az első Kőbányai Ötlabda- torna. Ugye 2023-ban Polgármester úrnak az volt a kérése, hogy attól még, mert vissza kellett venni az intézmények működését ugye az energiaárak miatt, azért a sportélet nem állhat meg, és akkor én emlékeztem a főiskolás éveimből, hogy részt vettem ilyen ötlabda-tornán, és akkor ennek a mintájára találtunk egy ilyen ötlabda-torna nevezetű rendezvényt, amit 2023-ban lebonyolítottuk az elsőt, és már most 2024-ben a másodikat is. Úgyhogy remélem, 2025-ben a harmadikat is le fogjuk tudni bonyolítani. Ötlabdajátékban mérették meg magukat baráti társaságok, munkahelyi kollektívák jöttek el, családok jöttek el és egy nagyon-nagyon szuper rendezvényt tudhatunk magunk mögött annak ellenére, hogy azért az energiaárak miatt egy kicsit szűkebbre kellett hozzuk a létesítményüzemeltetést. Létesítményüzemeltetés kapcsán azt kell, hogy elmondjam, hogy az év első felében még, ahogy az energiaválság érintett minket, de aztán utána például az Újhegyi Uszoda a napkollektorok tekintetében nagyon jól tudott működni, a mai napig is nagyon jól megy az uszoda ezen fele. A napkollektor néha természetesen javításra szorul, de a műszaki vezetőnk ezzel folyamatosan foglalkozik. És akkor itt szeretnék rátérni arra - megelőzve a Gábor kérdését, hogy a Lacinak is feltette, hogy a humánerőforrás -, úgy gondolom, hogy egyre jobban megtaláljuk azokat az embereket, akikre nekünk van szükségünk, és a 2023-as évben én körülbelül majdnem pezsgőt bontottam azáltal, hogy azért többször 
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elhangzott, itt a bizottsági ülésen is elmondtam, hogy szükségünk van egy műszaki vezetőre az uszodába. Nyilván öt év műszaki egyetemet én sem tudok elvégezni két év alatt, amíg igazgatom az uszodát, vagy három év alatt. Nyilván valamennyire értettem hozzá, de azért kell mindenféleképpen egy műszaki vezető. Ez 2023-ban, leigazoltuk a fiatalembert, és azóta is nálunk praktizál, és azt kell, hogy mondjam, hogy közmegelégedéssel a Vagyonkezelővel is nagyon jó kapcsolatot próbál tartani, illetve nekem is nagyon-nagyon segíti a munkámat, tehát azt kell, hogy mondjam, hogy ez mindenféleképpen kellett az Újhegyi Uszoda működtetéséhez. Egyébként az is hozzátartozik, hogy most jelenleg nincs üres állásom. Nyilván ez annak is köszönhető, hogy azért az Önkormányzat a bérfejlesztéssel is foglalkozik, és ezt úgy gondolom, hogy előbb-utóbb megtaláljuk minden pozícióra a megfelelő embert. Ugye több Sporttelepünk van, az Ihász utcai Sporttelepen most a 2024-es évben, ha minden jól megy, majd lesz egy kis felújítás, de a bérlők így is nagyon nagy előszeretettel használják az összes telephelyünket. Akkor azt szeretném még elmondani, hogy egy kicsit gazdasági szemléletet is szeretnék itt mondani, egy pár dolgot. A pályázatomban én leírtam, hogy én gazdasági szemlélettel szeretném vezetni a Kocsis Sándor Sportközpontot. Ezt a 2023-as évben is lehetett látni, hogy a bevételeink a vállaltaknál sokkal több és nagyobb összegű, úgyhogy ezt reméljük, hogy a 2024-es évben is tudjuk tartani. Röviden és tömören ennyit szerettem volna mondani, nagyon szépen köszönöm a figyelmet.
Elnök: Köszönjük szépen Pali a kiegészítést. Mint ahogy a Körösire lehet mondani, hogy Kőbánya kulturális vérkeringésének a szíve, tehát a sportnál azt lehet mondani, hogy a Kocsis Sándor Sportközpont pedig a sport vérkeringésében itt Kőbányának a szíve. Igazából kiegészíteni mit lehet ehhez? Nem tudok. Gratulálni tudok, további jó eredményt kívánok és jó egészséget ehhez az erős, kemény munkához, amit itt végeztek a sport területén Kőbányán, és minél több és minél jobb sporteseményt, és minél több résztvevőt kívánok, úgyhogy további jó munkát kívánok Pali ehhez. Én nem is kérdeznék többet, de megadom a szót Csabának, parancsolj Csaba.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Hát ismét csak ugye visszakanyarodva odáig, hogy a számok mögött azért történetek vannak. Az egyik ugye, amit a Pali is említett, ez a bérköltség. Tehát el kell mondani, hogy a Sportközpont az egyike azoknak az intézményeknek, ahol szinte a legalacsonyabb, ha nem a legalacsonyabb a béreknek a színvonala. Tehát egy nagyon alacsony színvonalról kell fölhozni majd ezt az intézményt tényleg egy olyan állapotba, hogyha minőségi munkát szeretnénk elvárni - márpedig azt szeretnénk elvárni nyilván -, akkor ennek vannak bizonyos feltételei, aminek meg kell tudni felelni. Időközben ugye megy előre az élet, és a majd minimálbéren vagy minimálbéren levőknek a bérét mindig a minimálbér emelkedésével húztuk föl. Ezt egyszer át kell lépni ezt a dolgot, hogy ne csak ezt tudjuk pótolni, hanem ettől magasabb is legyen a színvonal. Pali itt említette a műszaki vezetőt, hát elég nagy vajúdás árán sikerült őt beszerezni. Egy kicsit meg is riadt a Pali, amikor föltettem a kérdést segítő szándékkal, hogy a Vagyonkezelőnek is szüksége lenne egy ilyen munkatársa, és hátha kiegészülne a jövedelme, és ez még vonzóbbá tenné, de azt mondta, hogy Isten őrizz, nehogy elszipkázzák, mert végre valahára talált egy embert. Úgyhogy megértettem az aggódását rögtön és örülök neki, hogy azóta ez stabilizálódott ez a helyzet, mert hát valóban nem semmi műszaki háttere van az uszodának, és én nem mondom meg melyik iskoláról van szó, dehát egy festő képzettségű bácsi terelgeti a fűtési rendszert, amit korszerűsítettünk tíz évvel ezelőtt, azóta már ez használhatatlan lett pont ezáltal, úgyhogy, mert nem szakszerű a karbantartása, és irányítása neki. Tehát örülök, hogy ez jó kezekbe került. Én a Palitól azért megkérdezném, mert volt egy problémás rész, az uszodának a szivárgása? Az utóbbi időben én erről nem hallottam, hogy a medencének a szivárgásával mi történt, hogy az megszűnt vagy majd még háttérben van, de most még egy dolgot, hogy még egy rész nagyjából elrendezésre került, meg folyamatban, ezek a hatáskörök, felelősségi köröknek a dolga, ki-ki mit üzemeltet és a többi. Tehát ebben itt elég nagy kavarodás volt az idők folyamán, bizonyos szokásjogok vagy rendszerek alapján úgy alakult, hogy a végén aztán az ember nem ismerte ki magát, hogy tulajdonképpen ki is a felelős azért, hogy ott az működjön, meg hogy jól működjön. Én azt hiszem, hogy ezt mostanra nagyjából sikerült tisztázni, ezeket a részeket és 
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egyértelmű viszonyok keletkeznek, legalábbis a cél az ez, hogy egyértelmű viszonyok legyenek, hiszen mindenki úgy tud dolgozni, hogy tudja, hogy mi a feladata neki és nincs félreértés ebben. Azt is el kell mondani, hogy a Sportközpontnál is ugyanúgy, mint a Körösinél, hogy nem egy telephelyen vagy nem egy uszodából, vagy nem sportközpont, Kocsis Sándor Sportközpontban van, és ezeken a helyeken vannak szimbiózisiok, lásd például a sportpályát, ahol a Törekvés is jelen van, a Ferencvárosnak a bizonyos részei is jelen vannak, és ezekkel meg kell találni az összhangot az együttműködésben. Tehát nem elég az üzemeltetés, hanem egy ilyen típusú - ha úgy tetszik - sportdiplomáciai feladata is van a Kocsis Sándor Sportközpontnak, és nem véletlenül említette a Pali a teniszcsarnoknak a kérdését, ugye ez az energiarésznél ez világosan kijött, hogy előbb-utóbb sort kell kerítenünk arra, hogy azt korszerűsítsük azt a részt, ami őszintén megmondom, hogy nem egy olcsó dolog lenne, de elkerülhetetlen, mert igény van rá. Még egy dolgot tennék ehhez hozzá, hogy Kőbányán ugye szemmel látható, hogy nagyon sok sportegyesület működik, - ha más nem, a tisztelt Bizottság is találkozik ezzel a különböző sportegyesületeknek odaítélt összegek kapcsán, hogy ezt a támogatást ugye Kőbánya hála Isten megengedheti magának, és jó helyre mennek ezek a dolgok, de az - ezekkel a sportegyesületekkel vagy sportolókkal való vagy sporthelyekkel való kapcsolattartás is ugye az egyik feladata a Kocsis Sándor Sportközpontnak és azt hiszem, hogy ez is jó kezekbe került. A diáksportnak az együttműködése, mint ugye a tömegsport egy bázisának az együttműködése mellett, úgyhogy ezt mindenképpen szeretném megköszönni nekik, hogy ez szintén jó kezekben van, és akkor várom a Palinak a válaszát erre az műszaki kérdésre.
Elnök: Parancsolj, Pali.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen, hát sajnos nem tudok jó hírekkel szolgálni itt a vízszivárgással kapcsolatban, mert egyre több helyen megy, ismételten folyik a medencékből vagy nem feltétlenül a medencéből, lehet, hogy a vályúból, lehet, hogy az összefolyóból. Tehát megindult több helyen, én ezt jeleztem a Vagyonkezelő felé, úgyhogy várjuk majd a megoldásokat természetesen erre.
Elnök: Köszönjük, megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsolj.
Radványi Gábor: Köszönöm. Nem titok, hogy sportért felelős alpolgármesterként elég gyakran egyeztetek Palival. Pali itt említette a gazdaságossági vagy a gazdasági szemléletet, amit követni akar. Én is erre próbálom mindig inspirálni őt, bár néha falakba ütközik az is tény, akárcsak hogyha az uszodajegyárakra gondolunk. Nyilván testületi döntést igénylő dolgok ezek, illetve van egy komoly bérlő vagy területhasználó a Bihari úton. Ott van a Ferencváros, akik ugye pályát hoznak létre, újabb pályákat bérelnek és irodát, és ezzel kapcsolatban még azért ki kell dolgozni azt a hosszútávú együttműködést, mert úgy tudom, hogy ott még megállapodás nincsen. Ferencváros képvisel egy érdeket, nekünk meg nyilván az az érdekünk, hogy ezekből az általuk létrehozott pályákból az Önkormányzat tulajdonában lévő területen minél több kőbányai, ne csak ferencvárosi sportoló tudjon ezeken részt venni, úgyhogy mindenképpen az irányvonal szerintem jó. Amit még itt kiemelnék - és az a beszámolóban nyilván nem is kell, hogy szerepeljen -, vannak olyan bérlőink, akik a társasági adókedvezmény, illetve a TAO- támogatásból tudnak akár szakmai munkát biztosítani, edzők bérét, de akár a bérleti díjat is. És nem titok, Kőbányán van egy számomra nagyon szimpatikus egyesület, a Kőbányáért Egyesület, akik a legtöbb, hát, hogy mondjam, rászoruló családok gyermekeit sportoltatják, konkrétan futballoznak, három-négyszázán is vannak talán körülbelül emlékeim szerint, és ők folyamatos bérlői. És szerencsére erről anélkül, hogy név nélkül mondanám, vannak olyan kőbányai cégek, akik a társasági adókedvezmény tekintetében egyből hozzánk jönnek, hogy hova tudjuk ezeket csoportosítani, irányítani, és a Kőbányáért Egyesület az idei támogatását - 16 millió forintot szavazott meg a Magyar Labdarúgó Szövetség nekik - azt a 16 millió forintot most a napokban úgy tűnik, hogy le tudta fedni egy ilyen TAO-támogatás, tehát ez mindenképpen valamilyen módon a Kőbányai Kocsis Sándor Sportközpontnál bérletidíj-bevételként jelentkezni fog. Tehát ilyenekről, amiről nem szólnak a híradások, de mégis segítik a gazdaságos szemlélet további 
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működtetését, ilyenek vannak, és azt gondolom, hogy egy mondat erejéig érdemes erről is beszélnünk. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Úgy látom további kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hogy fogadjuk el a napirendi pontot, a szavazást indítom.
64/2024. (IV. 16.) KMB határozat
a Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolóról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Kocsis Sándor Sportközpont 2023. évi beszámolóját. Köszönjük szépen Pali, és további jó munkát kívánok.

5. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett 

tevékenységéről szóló beszámoló
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Következő napirendi pontunkat megnyitnám, a (meghívó szerinti) négyest, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló, 246. számú előterjesztés Jegyző úrtól. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzunk meg döntésüket, a Szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 246. számú előterjesztést 
támogatja [65/2024. (IV. 16.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
(1 fő nem vett részt a szavazásban.) Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.

6. napirendi pont:
Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló 

pályázat elbírálása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Most pedig megnyitnám, az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása, 244. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Két észrevétellel élnék, az egyik észrevételem az ötösnél a Kőbányai Szent László Általános Iskolánál, ott dátumelírás történt, a táblázat alapján 07. 22-étől 06. 26-áig fognak részt venni, gondolom akkor itt 06. 22- étől 06. 26-áig történne, Feketevölgy Panzió, Kemence. Nekem a táblázat alapján ez van. A másik kérdésem pedig az lenne, 9-es pontnál a Kroó György Zene, aminál a Kamarazenei tábor Bécsben és környékén. Itt egy háromnapos utazás lenne, itt 35 430 Ft van megállapítva. Úgy látom, hogy a keretösszeg az 5 898 740 forint, itt 6 000 000 forint áll rendelkezésre, a költségvetési forrás képpen, a költségvetés által biztosítva. Kérdezném, hogy van-e rá mód és lehetőség - mert hát ebből még egy kávét sem isznak ott - a 101 260 forint fennmaradó összeggel kiegészíteni ezt a nyári tábort? 5 898 740 forint lett kimerítve, tehát a táborozást tekintve itt négyszáz, hétszáz, négyszáz, hétszáz, és többszázezres összegek vannak, itt 35 430 forint lett megállapítva. Nem 
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tudom mi ennek az oka, de úgy gondolnám, hogy akkor ezzel a fennmaradó 101 760 forinttal ki lehetne egészíteni. Megadnám a szót Jegyző úrnak, parancsolj.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. A dátumnak a javítására mindjárt megfogalmazom a módosító javaslatot, köszönjük szépen a figyelemfelhívást. Az összegnek, tehát a mellékletben az iskolai táborok kapcsán megfogalmazott Kelet-Pesti Tankerületnek nyújtandó támogatás kiegészítése két okból, egy okból nem javasolt, más okból nem lehetséges. Azért nem lehetséges, mert a támogatás egyrészt óvodai táborra, másrész iskolai táborokra történik, és a határozat szerint a teljes 6 000 000 forint kiosztásra került, tehát néhány ezer forint különbséggel. Tehát a határozattervezetnek a b) pontja szerint a Kiskakas Óvodának a támogatása is hozzátartozik még a teljes összeghez, tehát az 5 000 898, az nem a teljes összeg. A másik, ami miatt az egyik támogatási összeghez ilyen módon hozzányúlni talán nem javasolt, mert pontos, tehát részletes értékelési szempontok szerint egyenlő arányú támogatás történik létszámra, tevékenységi típusokra tekintettel, és a Zeneiskola úgy határozta meg a kört, hogy ezáltal szőkébb lett a támogatás is, tehát csak az általános iskolás korú diákok szerepelnek itt egy szűkebben értékelt programmal. Ez nem egy olyan rögzített szempontrendszer, amitől ne lehetne eltérni, de a teljes kiosztási rendszert ez felborítaná. Egyébként, ha összeadjuk a két összeget, akkor úgy érzékelem, hogy nem is marad a 6 000 000 forintból. Az 5 898 740 forint, és 101 230 forint az - 
dr. Mátrai Gábor: konkrétan 6 millió forint - igen. Köszönöm.
Elnök: Jó, igen. Nem volt benne igazából a táblázatban, itt a támogatási összeg fölsorolva, tehát külön az óvoda nem volt feltüntetve, én azért gondoltam, hogyha összeg marad még, akkor ennek - a határozati részt nem néztem, csak a táblázati rész néztem, hogy a határozathoz az egyes mellékletnél a táboroknak a felsorolását, nem néztem azt az egy óvodai tábort -, azért gondoltam, hogy ennek a kiegészítése indokolt lenne, mivel a többi táborhoz képest elég alacsony módon van meghatározva. Jó, kérdés, észrevétel? Akkor erre nincs mód és lehetőség, Megadnám a szót újra Jegyző úrnak, parancsolj Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. A dátummal kapcsolatban egyértelműsítettük közben, hogy a hónapnak az elírása történt csak, tehát a módosító javaslat az lenne Elnök úr észrevételével kapcsolatban, hogy a határozattervezet 1. mellékletében foglalt táblázat 5. sorában a 06 szövegrész helyébe a 07 szöveg lép. Köszönöm.
Dr. Szabó Krisztián szóbeli módosító javaslata: Az előterjesztés 1. mellékletében szereplő határozattervezet 1. mellékletében foglalt táblázat 5. sorában a „06." szövegrész helyébe a „07." szöveg lép.Indokolás: A dátum elírása. (244/1. módosító javaslat)

Elnök: Kérdezem Jegyző urat, hogy itt most azért Alpolgármester úrnak ezt jóvá kell hagyni, mint előterjesztőnek? Technikailag támogatja Alpolgármester úr a dátummódosítást?
Az előterjesztő támogatja a 244/1. módosító javaslatot.

Elnök: Köszönjük szépen. Kérdés, észrevétel a Bizottság részéről úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom a 244/1. számú módosító javaslat 
figyelembevételével.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálásáról szóló 244. számú előterjesztést a 244/1. számú módosító javaslat figyelembevételével támogatja [66/2024. (IV. 16.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy most 9 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést, köszönöm.
13



7. napirendi pont:
A Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarán mozgatható kosárlabdapalánk építése 

céljából az Összefogva az Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás 
nyújtása

Előterjesztő: Dr. Horváth Márk önkormányzati képviselő

Elnök: Következő a (meghívó szerinti) hatodik, a Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarán mozgatható kosárlabdapalánk építése céljából az Összefogva az Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása, 198. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Horváth Márk képviselő úr. Nem kívánja Képviselő úr kiegészíteni. Itt egy 1 982 000 Ft összegű felhalmozási célú támogatás lesz az Alapítvány részére képviselői keretből. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarán mozgatható kosárlabdapalánk építése céljából az Összefogva az Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtásáról szóló 198. számú előterjesztést támogatja [67/2024. 
(IV. 16.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést, a napirendi pontot lezárom.
8. napirendi pont:

A civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő, a (meghívó szerinti) hetest megnyitom, civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás, 233. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. 4 000 000 forint összeg keretéig lehet pályázni, és május 15-éig kell benyújtani a pályázatokat. Kérdés, észrevétel nincs, kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
68/2024. (IV. 16.) KMB határozat
a civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívásról(9 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága pályázatot ír ki a civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatására 4 000 000 Ft összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 22.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 23. sora terhére.2. A Bizottság a civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a pályázati felhívást a Kőbányai Önkormányzat honlapján és a Kőbányai Hírek című lapban tegye közzé.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 68/2024. (IV. 16.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki a civil szervezetek és egyházak 2024. évi támogatására.
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1. A pályázat célja:A pályázat célja a civil szervezetek és egyházak kulturális, közművelődési, hagyományápoló, ismeretterjesztő, környezet- és természetvédelmi, egészségvédő, kerület- és közösségfejlesztő, karitatív és szociális tevékenységének támogatása.
2. Pénzügyi támogatásban az 1. pontban meghatározott tevékenységen belül az alábbi 
programok részesíthetők:
a) közösségi életre nevelés érdekében programok szervezése,
b) kulturális és közművelődési tevékenységgel összefüggő programok, hagyományok ápolása,
c) egészséges életmód propagálása, terjesztése,
d) szociális, karitatív tevékenység, esélyegyenlőséget elősegítő programok,
e) természeti és épített környezeti értékek védelme, megóvása, propagálása,
f) az elnyert támogatási összeg 20%-áig működési költség,
g) rendezvények, kirándulások szervezése határon túli magyar civil szervezetekkel együttműködve,
h) nemzeti önazonosságtudat erősítése érdekében programok szervezése, kiadványok készítése, továbbá
i) gyermekek üdültetése, táboroztatása.
3. A pályázatra rendelkezésre álló támogatási keret: 4 000 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton részt vehet:
a) a kőbányai székhelyű civil szervezet,
b) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező civil szervezet,
c) a Kőbányán székhellyel rendelkező bejegyzett egyház, illetve belső egyházi jogi személy (a továbbiakban: egyház),
d) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező bejegyzett egyház.

4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó szervezet és a kőbányai tagszervezet, bejegyzett egyházi, belső egyházi jogi személy, illetve tagszervezet adatai, e-mail címe,
b) a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszám, ahová a támogatás átutalását a pályázó kéri,
c) a program célja, részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, a program megvalósításának időszaka, a program tervezett költsége és az igényelt támogatás összege,
d) képviselői nyilatkozat arról, hogy:

da) a szervezetnek nincs köztartozása, nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban, 
db] a pályázat nem irányul más forrásból finanszírozott pályázat megvalósításával azonos célra,
de) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,

e) a civil szervezet hatályos létesítő okiratát érintő, folyamatban levő változásbejegyzési eljárás esetében be kell csatolni az illetékes bírósághoz benyújtott változásbejegyzési kérelmet - a változással érintett részekkel egységes szerkezetbe foglalt létesítő okirattalmásolattal -, az annak befogadásáról szóló bírósági igazolással együttesen,
f) nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező civil szervezet esetében a szervezet igazolása a kőbányai tagszervezet működéséről,g) a bejegyzett egyház hatályos létesítő okiratának (alapszabály) az egyház képviselője által szabályszerűen hitelesített másolata,
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h) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező egyház esetében az egyház törvényes képviselőjének nyilatkozata a kőbányai tagszervezet működéséről,
i) a szervezet, az egyház törvényes képviselője aláírási címpéldányának másolata,
j) 2023. évről szóló beszámoló, valamint közhasznú szervezet esetében a közhasznúsági melléklet Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezéséről szóló bírósági igazolás, 
k) amennyiben a pályázó 2024-ben már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével.
4.3. Egy pályázó kizárólag egy pályázat benyújtására jogosult, ugyanakkor a pályázatban több program támogatása kérhető.
4.4. A támogatási időszak: 2024. január 1. - 2024. december 31.

5. A pályázati összeg nem használható fel:
a] bérjellegű kiadásra és a kapcsolódó közterhek kifizetésére,
b) saját gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására,
ej karbantartási, felújítási költségre, valamint a programhoz nem kapcsolódó működési költségre,
d) 200 000 Ft-ot meghaladó értékű eszközök beszerzésére.
6. A pályázaton nem vehet részt:
a) sport- és polgárőr egyesület,
bj munkaadói és munkavállalói érdekképviseleti szervezet,
c) olyan szervezet, amelynek célja az Önkormányzat által fenntartott bölcsőde, óvoda vagy a Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában lévő iskola támogatása,
d) olyan szervezet, amely az Önkormányzat bármely pályázatán nyert összeggel a megadott határidőig nem számolt el, vagy köztartozása van,
ej olyan szervezet, amelynek az Önkormányzattal, költségvetési szervével, illetve a tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben lejárt tartozása áll fenn,
fj közalapítvány.
7. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:
A pályázat Önkormányzathoz történő beérkezésének legkésőbbi időpontja (postai és 
személyes benyújtás esetén is) 2024. május 15-e (szerda).A pályázatokat be lehet nyújtani:
a) elektronikus úton az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-papír szolgáltatás (https://epapir.gov.hu) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
bj postai úton a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályának címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető Káli Eszter civilkapcsolati referenstől a +36 1 4338 145-es telefonszámon és a kalieszter@kobanya.hu e-mail-címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen, illetve letölthető az Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolás útján sokszorosítható.
8. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen.A pályázatokat a Közművelődési Bizottság a 2024. júniusi ülésén bírálja el. A Hivatal a döntést követően e-mailben értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
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9. Az elszámolás módja, határideje:A pályázat terhére csak a támogatási időszakot (2024. január 1-je és 2024. december 31-e között) terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, amelyek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörtént.A támogatás összegével legkésőbb 2025. január 31-éig kell elszámolni. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles a támogatási szerződésben előírtaknak megfelelően visszafizetni. A pályázó a támogatás lebonyolításában köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szervezeti egységével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni.Budapest, 2024. április „ ” D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a pályázati felhívás kiírást. Köszönöm szépen, a (meghívó szerinti) hetes napirendi pontot lezárom.

9. napirendi pont:
A kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő, a (meghívó szerinti) nyolcast megnyitom, a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás, 218. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 2 000 000 forintos összeg állt rendelkezésre. Itt eddig 250 ezret lehetett kapni sportszervezetenként, most 300 ezer forintos összegre lett kiegészítve, júniusi ülésünkön hozzuk meg a döntést erről. Kérdés, észrevétel nincs, kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
69/2024. (IV. 16.) KMB határozat
a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati 
felhívásról(9 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Közművelődési Bizottság) pályázatot ír ki a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására 2 000 000 forint összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 22.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 25. sora (Sportcélú egyesületek pályázati tartaléka) terhére.2. A Közművelődési Bizottság a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Közművelődési Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a 2. pont szerinti pályázati felhívás közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 69/2024. (IV. 16.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására.
1. A pályázat célja:A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége tagszervezetei működési feltételeinek javítása, utánpótlás-nevelésének segítése, versenyek, bajnokságok megrendezésének támogatása. Ennek érdekében a pályázat témakörei: 
a) saját sportesemények rendezése,
b) nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon történő részvétel,
c) sportszakember-képzés, továbbképzés,
d) sporteszközök vásárlása,
e) bérleti díjak.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 2 000 000 Ft

3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: legfeljebb 300 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége azon tagszervezetei vehetnek részt, amelyek a tárgyévi tagdíjat teljes egészében megfizették, és annak tényét a pályázat benyújtásával egyidejűleg igazolták. További feltétel, hogy:
a) a sportszervezet utánpótlás-neveléssel foglalkozik, és legalább 10 fő utánpótláskorú sportolója van, az utánpótláskorú sportolók kőbányai lakcímmel rendelkeznek, vagy Kőbányán járnak iskolába, és a gyermekek legalább heti 120 percben sportolnak a sportszervezetben, vagy
b) az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó szervezetnek legalább 10 fő felnőtt korú kőbányai lakos sportolója van, akik legalább heti 120 percben sportolnak a sportszervezetben, és a sportszervezet évente legalább egy kerületi szintű sportrendezvényt szervez.
4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó sportszervezet adatai, képviselő e-mail címe, telefonszáma,
b) a sportszervezetben sportolók létszáma: az utánpótláskorú sportolók száma, a Budapest Főváros X. kerületben. lakcímmel vagy tanulói jogviszonnyal rendelkező utánpótláskorú sportolók száma, az egyesületben a felnőtt korú sportolók száma, a Kőbányai lakcímmel rendelkező felnőtt korú sportolók száma.
c) a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszáma, ahová a támogatás átutalását a pályázó kéri,
d) a pályázó sportszervezet tevékenységének bemutatása legfeljebb egy oldal terjedelemben (szakosztályok tevékenysége, a tagság korcsoport-összetétele, tevékenységek részletes ismertetése, edzések helye, a sportszervezet néhány kiemelkedő sporteredménye az elmúlt 3 évben), valamint a 2024. évre tervezett programok, kőbányai sportesemények ismertetése, az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó szervezet esetében saját rendezésű sportesemény részletes leírása,
e) a támogatás célja, a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, valamint költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése az önerő és a kért támogatás összege feltüntetésével),
f) versenyrendezés esetén versenykiírás, edzőtábor esetén részletes program,
g) nyilatkozat arról, hogy

gaj a szervezetnek nincs köztartozása, a szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás, vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban,
18



gb) a szervezetnek nincs lejárt tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
gc) a pályázat nem irányul más forrásból finanszírozott pályázat megvalósításával azonos célra,
gd) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,
ge) a sportszervezet az Önkormányzat által meghatározott 20%-os kedvezményt biztosítja a nagycsaládosok részére,
gf) a pályázó törvényes képviselője hozzájárul a személyes adatainak a pályázattal összefüggő nyilvántartásához és kezeléséhez,

h) a sportszervezet törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata,
i) előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezésének fényéről szóló igazolás ,1
j) amennyiben a pályázó 2024-ben már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével,
k) amennyiben a pályázó 2024-ben már részesült nem az Önkormányzat által nyújtott egyéb támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével.

1 Legkésőbb a támogatási szerződés aláíráskor kell benyújtani.

4.3. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be. A pályázatban több témakör támogatása kérhető.
4.4. A támogatási időszak: 2024. január 1. napjától 2024. december 31. napjáig tart.
5. A pályázaton nem vehet részt:

a] az olyan sportszervezet, amely a 2022. évben vagy azt követően alakult,
b) az olyan sportszervezet, amely a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 22J önkormányzati rendelet alapján részesül támogatásban,
c) a diáksport egyesület formában működő szervezet,
d) az olyan sportszervezet, amely az Önkormányzat bármely pályázatán nyert összeggel a megadott határidőig nem számolt el, vagy köztartozása van,
e) az olyan sportszervezet, amelynek az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben tartozása van.
6. A pályázható költségek:

a) Saját rendezésű sportesemények témakör
aa) díjazás (serleg, érem, plakett, éremszalag), bírói díj, orvosi ügyelet, bérleti díj, versenydíjak (kivéve: reprezentációs költségek, pénzdíjak),
ab) a versenyt előkészítő edzőtáborok szervezése (csoportos utazás és szállásköltség, bérleti díj).A megpályázott rendezvénynek területi, országos vagy nemzetközi szintűnek kell lennie.Cégek, intézmények közötti versenyekre pályázat nem nyújtható be.

b) Nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon való részvétel témakör
ba) a versenyeken való részvétel költségei, így pl: szövetségi tagdíj, nevezési díjak, csoportos utazás és csoportos szállásköltségek (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat kötelező melléklete), sportruházat,
bb) az elszámolásnál a tényleges részvételt a nevezési díj befizetését igazoló számlával kell igazolni.

c) Sportszakember-képzés, továbbképzés témakör
ca) a fővárosi, országos vagy szakszövetségi szervezésben megvalósuló, vizsgával egybekötött képzés részvételi költsége számolható el,
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eb) a kapcsolódó utazás költsége elszámolható, 
cc) étkezési és szállásköltség nem számolható el.

d) Sporteszközök vásárlása témakörAz alapszabályban foglalt tevékenységekhez, sportágakhoz kapcsolódó sporteszközök vásárlása, bérlése, készítése, javítása, felújítása támogatható.
e) Bérleti díjak témakörA sportszervezet tevékenységéhez kapcsolódó, sportlétesítmény bérleti szerződéssel igazolt bérleti díja támogatható. Az elszámolásnál kell a bérleti szerződés hiteles másolatát benyújtani.
7. A pályázati összeg nem használható fel:

a) jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre,
b) étkezésre, reprezentációs költségekre,
c) utazásra (kivéve szakmai továbbképzésre történő egyéni vagy csoportos utazás, valamint versenyre, edzőtáborba történő csoportos utazás),
d) egyéb személyi jellegű kiadásokra,
e) saját tulajdonban lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására, 
f) adó, illeték és közterhek megfizetésére.
8. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázatot legkésőbb 2024. május 21-én (kedd) 16:00 óráig lehet benyújtani
a) az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-Papír szolgáltatás ( ) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,https://epapir.gov.hu
b) személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal)Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (1102 Budapest, Szent László tér 29. 2. emelet 206-os szoba) vagy
c) postai úton a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztálynak címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti határidőig meg kell érkeznie a Hivatalba.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető a +36 1 4338 266-os telefonszámon vagy a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen vagy letölthető az önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolható.
9. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus úton hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése is érvénytelenséget eredményez. A pályázat elbírálásakor előnyt jelent, ha a sportszervezet utánpótlás-neveléssel foglalkozik.A pályázatokat Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a 2024. júniusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig.A Hivatal a döntést követően e-mail útján értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
10. Az elszámolás módja, határideje:A támogatással legkésőbb 2025. január 20. napjáig kell elszámolni.A sportszervezet a támogatás felhasználása során köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szervezeti egységével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni.A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni az Önkormányzat részére.
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Budapest 2024. április „ " D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadja a pályázati felhívásra a kiírást. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.

10. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 

egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2023. évi eredményességi támogatás 
elszámolása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitjuk a tízest, Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2023. évi eredményességi támogatás elszámolása, 216. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Ahogy korábban Kuróczi Pál intézményvezető úr is mondta, tehát a Kőbányai Önkormányzat támogatja a kőbányai sportéletet a diáksport területén is, 2 000 000 forint összeg állt rendelkezésre. Kérdezem, kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan van-e? Sportruha, díjazás, egyebek, könyvelési díj kifizetés. Jó, határidőben megtörtént minden, a szavazást indítom.
70/2024. (IV. 16.) KMB határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 
egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2023. évi eredményességi támogatás 
elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére a 2023. évben nyújtott eredményességi támogatás elszámolása keretében

a) a Bem Diáksport Egyesület,
b) a Főnix Diáksport Egyesület,
c) a Harmat Diáksport Egyesület,
d) a MONTENSI Diáksport Egyesület,
e) a Szent László Diáksport Egyesület,/) a Túri Diáksport Egyesület,
g) az Újhegy-Sibrik Diáksport Egyesület,
h) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Harmat Általános Iskola sportkörére vonatkozó,
i) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola sportkörére vonatkozó, valamint
j) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kertvárosi Általános Iskola sportkörére vonatkozóelszámolását elfogadja.

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást, a napirendi pontot lezárom. Következő zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont, úgyhogy a meghívott vendégeket kérem, hogy hagyják el az üléstermet. (Az Elnök elköszön az üléstermet 
elhagyóktól.)

A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó.
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11. napirendi pont:
A 2024. évi önkormányzati kitüntetések adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Közművelődési Bizottsága az Mötv. 46. § [2] 
bekezdés a) pontja alapján a 2024. évi önkormányzati kitüntetések adományozásáról szóló 234. 
számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Köszönöm a Bizottságnak a részvételt. 10 óra 22 perckor az ülést bezárom. Felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat a jegyzőkönyv aláírására. Köszönöm.K. m. f.
Papp Zoltán bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és névszerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2024. április 16-án (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix
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